

Franckesche Stiftungen zu Halle

Liber Latinus In Vsum Puerorum Latinam Linguam Discentium Editus

Büsching, Anton Friedrich

Berolini, 1767

VD18 1347295X

Quemadmodum sanos agere conveniat.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-190266](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-190266)



Quemadmodum sanos agere conueniat.

Sanus homo, qui et bene valet, et suae spontis (*) est, nullis obligare se legibus debet. Hunc oportet varium habere vitae genus: modo ruri esse, modo in vrbe, saepiusque in agro; nauigare, venari, quiescere interdum, sed frequenter se exercere. Siquidem ignauia corpus hebetat, labor firmat: illa maturam senectutem, hic longam adolescentiam reddit. Prodest etiam interdum balneo, interdum aquis frigidis vri, nullum cibi genus fugere, quo populus vtatur, interdum in conuictu esse, interdum ab ea se retrahere: modo plus iusto, modo non amplius assumere: bis die potius, quam semel cibum capere, et semper quam plurimum, dummodo hunc concoquat.

Quae imbecillis seruanda sunt.

At imbecillis, (quo in numero magna pars urbanorum, omnesque pene cupidi literarum sunt,) obseruatio maior necessaria est, vt, quod
vel

(*) Liber, qui viuit, vt libet, neque conditione seruus, neque vitae instituto adstrictus.